



ARS BOURASSA

Memo 09-2017-2018

À / To:	Parents des élèves / Parents of the students: SPORT ÉTUDES : SOCCER	
DE / From:	Adam Babalis	
Date:	February 12, 2018	
	<p>Bonjour chers parents,</p> <p>La deuxième étape de l'année scolaire 2017-2018 est terminée.</p> <p>Si vous désirez nous rencontrer, nous sommes à votre disposition, veuillez le faire avec le lien suivant : https://doodle.com/poll/tqivckxui25gnr97</p> <p>Une fois que vous avez accédez à la page veuillez choisir la date et heure de votre choix. <u>Veuillez SVP indiquer le nom de votre enfant.</u> N'oubliez pas de <u>sauvegarder</u> votre sélection pour compléter le processus.</p> <p>Merci pour votre collaboration</p> <p>Adam Babalis ARS Bourassa</p>	<p>Good day athletes and parents,</p> <p>The second session for the 2017-2018 school year has terminated.</p> <p>Should you wish have an appointment, we are available to discuss your child's progression. To make an appointment, please access the following link: https://doodle.com/poll/tqivckxui25gnr97</p> <p>Once you have accessed the page please choose a date and time of your choice. <u>Please indicate your child's name.</u> Don't forget to <u>save</u> your selection in order to complete the process.</p> <p>Thank you for your collaboration</p> <p>Adam Babalis ARS Bourassa</p>